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Praha 23. 1. 2024  

č. j.: UKFHS/25738/2024  

  

Zápis z kolegia děkanky ze dne 23. 1. 2024 

Přítomni: Věra Sokolová, Tereza Pospíšilová, Pavel Himl, Josef Kružík, Dana Bittnerová, Jana 

Jeníčková, Veronika Čapská, Milan Hanyš, Sára Černíková 

 

Body:   

1. Bezpečnost na FHS UK  

2. Interní audit UK  

3. Informace tajemnice  

4. Revize vnitřních předpisů studijní povahy na UK  

  

 Děkanka V. Sokolová zahájila v 12.15 jednání kolegia.   

  

1. Bezpečnost na FHS UK  

V čase 10:00-12:00 se celé kolegium společně s vedoucími oddělení a dalšími klíčovými 

zaměstnanci administrativy zúčastnilo bezpečnostního školení měkkých cílů, které pro FHS 

připravila přímo v budově fakulty PČR a BO RUK. Vedení fakulty bude jednat s firmou zajišťující 

recepční službu na fakultě o zkvalitnění zajištění provozu recepce a ostrahy budovy, zvažuje i 

ukončení této smlouvy. Proběhla diskuze k podobě recepční a ochranné služby, která by mohla 

nahradit současné agenturně zajištěné služby.  Tajemnice připraví analýzu aktuálních služeb a 

podmínek stávající smlouvy.   

  

2. Interní audit UK  

V současné době probíhají informační návštěvy oddělení interního auditu RUK na jednotlivých 

fakultách, které by měly nastavit nový systém nastavování rizik a kontroly na UK. FHS je na řadě v 

dubnu 2024, proběhla diskuse ke konkrétnímu termínu a obsahu návštěvy.   

  

3. Informace tajemnice   
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Finanční podpora současných studujících se statutem dočasné ochrany pro rok 2024 je ze strany 

MŠMT zajištěna. FHS zároveň nemůže přijímat žádné další studující s tímto statutem, protože 

finanční podpora pro další roky je nejistá. Aktualizované informace budou k dispozici na konci roku 

2024.   

Fakulta platí software zajišťující formulář na vysílání na zahraniční pracovní cesty. Tajemnice 

navrhuje zrušení této smlouvy, KD jí pověřilo prověřením obsahu a přesných podmínek této 

smlouvy.   

  

4. Revize vnitřních předpisů studijní povahy na UK  

Fakulty byly osloveny RUK, aby se zapojily do chystané změny vnitřních předpisů studijní povahy 

na UK v souvislosti s novelizací VŠ zákona. Proběhla diskuze k zajištění zpětné vazby z relevantních 

oddělení FHS a přípravě jednotného stanoviska fakulty.   

  

5. Různé  

Proděkan pro rozvoj informoval o přípravě čerpání PPSŘ na rok 2024.  

Proděkanka pro zahraničí informovala o potřebě dorovnání mezd na sjednocené fakultní tarify 

zaměstnancům s granty. Toto dorovnání proběhlo k 1. 1. 2024.   

  

Děkanka V. Sokolová poděkovala všem za účast a v 13:50 ukončila jednání kolegia.   

  

Zapsala: Sára Černíková   

 


